
  
  

Aan: Leden BVPD 

Betreft: gesprekken over eerlijke tarieven met de Tweede Kamer 

  

Beste leden, 

De afgelopen weken was de pakketbezorging veelvuldig in het nieuws. De kwaliteit van de 
bezorging, de arbeidsvoorwaarden van het personeel, de wantoestanden en de ondermaatse 
tarieven – de pakketmarkt is een maatschappelijk vraagstuk geworden. 

Het is wel duidelijk: de markt is verstoord. Als grootste speler keert PostNL dividend uit aan 
de aandeelhouders, draait het verlies op de Universele Postdienst (UPD) en maakt het winst 
op de pakketmarkt. De te lage tarieven van PostNL zijn vervolgens leidend voor GLS, DPD en 
DHL. De rekening wordt betaald door ons als pakketdistributeurs en onze werknemers. 

Met die boodschap hebben we ons deze week tot de Tweede Kamerfracties en de 
staatssecretaris in Den Haag gewend. Den Haag is verantwoordelijk voor de UPD en mag niet 
langer de ogen sluiten voor de problemen op de postmarkt en de misstanden die daaruit 
voort vloeien op de pakketmarkt. 

Enkele Kamerleden hebben al binnen een dag laten weten met de BVPD om tafel te willen. In 
het nieuwe jaar gaat de BVPD dus naar Den Haag.  

De volledige brief treffen jullie in de bijlage. 

Met vriendelijke groet, namens het bestuur, 

Ruud Wassenaar - secretaris 

 


